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Verslag Algemene Vergadering Dorpsraad - maandag 
14/11/2022 in De Linde 

 

Aanwezig: Eric Laevers, Yves Vandenhoeke, Raymond Ronsmans, Aime Vanpee, Jos 
Michiels, Olbren Detienne, Filip Vandeputte, Xavier Gantois, Michel Detienne, Nicole 
Paternoster, Walter Steeno, Dorien Deboth, Joseph Detienne, Maarten Kostermans, 
Kenneth Demaerschalk, Guy Hendrickx, Gerard Vanderveken, Klaas Decanniere, Katy Van 
Londen, Petra Detienne 

Verontschuldigd: Frederik François 

 

1. Goedkeuring van het verslag van de AV van 28/03/2022 
 

Opmerkingen: 

- Het verslag staat nog niet op www.ottenburg.be en www.huldenberg.be. 
- We sturen het verslag in het vervolg nog eens mee met de agenda van de volgende 

vergadering. 
 

- Paraadt van de kerk heeft nog niet plaatsgevonden. Er waren te weinig kandidaten 
en het overlapte deels met Leefbuurten. In de plaats daarvan zou er een enquête 
uitgestuurd worden. Die komt er nog aan. 
Niet al diegenen die zich kandidaat hebben gesteld (drietal?), kregen formeel 
antwoord. Je kan je te richten tot de participatieraadsmedewerker, Tom Vanhoren 
tom.vanhoren@huldenberg.be). 
Er is een kerkenbeleidsplan opgesteld dat om de vijf jaar moet worden herzien. De 
volgende keer is dat in 2024. Zie 
https://www.huldenberg.be/nl/bestuur/beleidsplannen/kerkenbeleidsplan.  
 

- Vraag naar stand van zaken beperkte duur parkeren op Leuvensebaan aan 
handelszaken. Momenteel is dit bekrachtigd met een reglement en bord. Maar in de 
praktijk werkt dit niet: dit kan niet worden opgevolgd gezien er niet wordt gevraagd 
om een parkeerschijf te zetten. 
 

- Het verslag wordt goedgekeurd.  

 

2. Leefbuurten 
 

Sinds de vorige AV – toen waren nog vier studiebureaus kandidaat – werd één studiebureau 
gekozen dat bestaat uit vier organisaties:1010 (architectuur en urbanisme), Plant en 
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Houtgoed (publieke ruimte), Transport & Mobility Leuven (mobiliteit) en PREO 
(trajectbegeleiding). 

 

De vijf thema’s die uit onze enquête (december 2018 – maart 2019) naar boven kwamen, 
liggen aan de basis van de projectdefinitie die het studiebureau kreeg: 

- veilig doorgaand verkeer; 

- inzetten op plaats- en knooppuntwaarde; 

- een hedendaags, groen en karaktervol dorp; 

- opwaardering van de voorzieningen voor jeugd; 

- verjongen om te kunnen verouderen. 

 

Het studiebureau, in samenwerking met de Dorpsraad, Saamo (= maatschappelijk 
opbouwwerk) en de gemeente Huldenberg, verzamelde aanvullende informatie tijdens een 
participatiemoment op 11 oktober 2022. Burgers van Ottenburg konden tijdens deze 
workshop deelnemen aan gesprekstafels over volgende onderwerpen: 

- vergroening, 

- energie, 

- dorpskarakter, 

- wonen, 

- activiteit, 

- mobiliteit. 

 

Je kan nog steeds info geven over deze thema’s: geef je mening via 
https://www.huldenberg.be/nl/leefbuurt-ottenburg-geef-je-gedacht of stop een briefje in onze 
brievenbus. 
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De resultaten van de eerste analyse worden zo snel mogelijk ter beschikking gesteld. 

Het volgend participatiemoment voor het Leefbuurtenproject vindt plaats op dinsdagavond 24 
januari 2023 in De Linde. 

De vraag wordt gesteld om minstens een week vooraf de plannen/voorstellen al te 
verspreiden zodat mensen er al over kunnen nadenken. 

 

3. Tuin 
 

Er werden subsidies bekomen via CERA en Koning Boudewijnstichting: er werden acht 
ontmoetingsmomenten ingepland gedurende een jaar (mei 2022 – mei 2023). 

Het eerste moment waren de Ottenburgse Feesten op 1/5/2022, een volgend doemoment 
vond plaats op 26/6/2022: Ottopia doet en ontmoet.  

Nu zondag 20/11/2022 om 10u is het volgende doemoment gepland: Ottopia t(he)atert. We 
bouwen samen met Plant en Houtgoed een ‘amfitheater’ (ongeveer 5m diameter). 

Het volgende doemoment is gepland op zondag 5 februari 2023 in samenwerking met Ferm. 
De afsluiter volgt op 30 april.  

Idee voor een volgend doemoment: iets bouwen rond een boom (cfr. speeltuin naast kerk in 
Heverlee). 

Vraag: is er een beperking qua sponsoring van bv. speelmateriaal (specifiek voor non-
profitorganisaties)? Om uit te zoeken. 

 

4. Feesten 
 

De volgende data zijn: 

- Het Zevende Zegel viert op zaterdag 10 december haar 29-jarig bestaan. In 2023 
volgen verschillende activiteiten naar aanleiding van het 30-jarig bestaan. 
 

- Za 17/12/2022: kerstmarkt (LG) vanaf 17u. Inschrijven om deel te nemen met een 
stand kan tot 3/12 via Raymond Ronsmans. Er zijn maximum 20 standplaatsen. 
 

- Zo 5/02/2023: pannenkoekenfestijn (Ferm) in De Linde. Ferm Ottenburg bestaat 90 
jaar in 2023: verschillende activiteiten volgen. 
 

- Zo 30/04/2023: Ottenburgse feesten: alle ideeën en mensen die dit evenement mee 
in elkaar willen steken zijn welkom tegen 2/12 via dorpsraad@ottenburg.be. Er is een 
startkapitaal vanuit de dorpsraad tussen €500 en €1000. 
 

- Er is nood aan afstemming tussen de verschillende initiatiefnemers zodat grotere 
activiteiten en festiviteiten op elkaar kunnen worden afgestemd. Dringende vraag aan 
alle verenigingen/organisatoren om het jaarprogramma naar de dorpsraad te mailen. 
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5. Varia 
 

- Verschillende verenigingen ervaren dat het niet eenvoudig is om voldoende 
vrijwilligers te vinden. 
 

- Tijdens het participatiemoment werd gezegd dat er in Ottenburg 80 woningen zouden 
moeten bijkomen. Dit is een restant uit het plan van de vorige bouwmeester en niet 
meer actueel. 
 

- De aanwezigen zijn bezorgd over een nieuw verkavelingsproject op de hoek van de 
Terlanenstraat, Neerpoortenstraat en E. Langelezstraat.  
 

- De Terlanenstraat moet aangepakt worden. 
 

- Wildparkeren moet aangepakt worden (parkeerbeleid?) 
 

- Verschillende studiebureaus zijn bezig in verschillende straten (Florivalstraat, 
Neerpoortenstraat, Hoevestraat …). Wordt dit afgestemd? Dit wordt gecoördineerd 
door de gemeente.  
 

- Het is goed dat er op een algemene vergadering dingen kunnen geventileerd worden. 
Maar iedereen moet realistisch blijven over wat haalbaar is binnen de grenzen van de 
dorpsraad.  
 

- De Tomme: in mei vond een wandeling plaats. Is iemand van de aanwezigen daar 
naartoe gegaan? Neen, bijna niemand was op de hoogte hiervan. Hoe zit het met het 
project om de Tomme te ontsluiten en te integreren in het netwerk van 
wandelknooppunten? 
 

- Project sportsite Huldenberg: het zou interessant zijn als er enkele Ottenburgenaren 
naar de infovergadering kunnen gaan. Aandachtspunt: bereikbaarheid en mobiliteit. 
 

- De volgende AV is gepland op donderdag 16 maart om 20u in De Linde. 

 

 

 


